
Geacht College,

Toen ik gisteren de krant las werd ik onaangenaam verrast. Een artikel had de kop “een
gratis festival van niveau kan niet langer uit” Metropool krijgt de organisatie van een
kwalitatief hoog gratis evenement niet meer voor elkaar met de budgetten die ze nu
krijgen. Door o.a. toegenomen kosten is het niet meer mogelijk om kwaliteit te leveren
voor de budgetten die voorheen voldoende waren.

Hengelo wil groeien, we willen toe naar 100.000 inwoners en binnen nu en een kleine 7
jaar moeten we op 90000 inwoners zitten. Als groeiende grote stad moet je ook
evenementen hebben die inwoners en toekomstige inwoners aanspreken om naar de stad
te gaan. Moeten we daar niet meer op in gaan zetten? Er zijn evenementen die zich richten
op het DNA van Hengelo maar we hebben DNA overstijgende evenementen nodig.

ProHengelo heeft hierover de volgende vragen?

1. Is het college op de hoogte van de problemen bij de organisatie van
het muziekgedeelte van de nacht van Hengelo?

2. Heeft het college al gesproken met Metropool over de ontstane
problemen?

3. Is het college het met ProHengelo eens dat als je de ambitie hebt om door te
groeien naar 100.000 inwoners je dit ook moet laten zien d.m.v.
evenementen.met ambitie?

4. Is het college bereid om te kijken of er mogelijkheden tot extra subsidie zijn om de
aankomende editie te redden?

5. Is het college bereid om te kijken of voor bepaalde evenemente de subsidie ijdrage
wellicht verhoogd moet worden?

6. Het college komt wellicht met het antwoord dat niet zij maar bureau Hengelo
verantwoordelijk is voor het verstrekken van de subsidies, als dit het geval is is het
college dan bereid om met bureau Hengelo in gesprek te gaan om vraag 3 en 4 te
bespreken?

7. Past een dorps DNA bij een stad van 100.000 inwoners en past een
evenementenbeleid dat gericht is op dit DNA bij een stad van 100.000 inwoners?

Met vriendelijke groet,



Frank Peters Raadslid ProHengelo


